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A PASSION DU HAUT-PARLEUR
= = TWEETER

1008070

3/4" - TITANIUM BULLET TWEETER - 20 mm
PROFESSIONAL LINE

Very high efficiency - 105 dB

Pure Titanium diaphragm

Field replaceable diaphragm assembly
Zamak die cast horn

Ferroiluid cooled voice coil

Smooth frequency response

Trés haut rendement - 105 dB
Membrane Titane pur

Equipage mobile interchangeable
Pavillon Zamak moulé

Bobine refroidie par ferrofluide
Réponse en fréquence linéaire

This ring radiator professional hom tweeter features a pure Titanium diaphragm coupled with a solid aluminium phasing bullet for
outstanding frequency response, absence of coloration and resistance 1o metal fatigue effects. The exira lighweight high lemperature voice
coll wound onto aluminium former is directly plued 10 the diaphragm and ferrofluid cooled for high power dissipation. Optimized magnet
y (105 dB}. Recommended crassover point = 8 kHz at 18 dB/octave. A crossover design is suggested in
Fig. 1 and corresponding chart for matching this driver with midranges in our line is provided

system (1.57 T) for high effici

Ce tweeter professionnel & diaphragme annulaire en Titane pur associé 2 une ogive en aluminium massif procure une réponse en
ce parfaitement linéaire, Cette structure garantit une excellente tenue 4 la faligue et ne génére aucune
de la bobine mobile sur support aluminium, directement collée sur le diaphragme et refroidie par ferrofluide assure une bonne
dissipation thermique, garantie d'une excellente tenue en puissance, La structure magnétique optimisée (1,57 T) procure un trés haut
rendement (105 dB). Fréquence de coupure recommandée - 8 kHz 3 18 dB/octave. Un shéma de filtre passe-bas est proposé (Fig 1) pour
un raccordement optimisé aux médiums de notre série

oration. L'extréme
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LA PASSION DU HAUT-PARLEUR TWEETER
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